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 سرعت های بالای 100 مگ 
با توسعه فیبر نوری در گلستان

مدیر مخابرات منطقه گلستان با بیان اینکه 
رویکــرد فیبر نوری رضایــت مندی خوبی 
ایجاد کرده است، گفت: مردم در این طرح 
سرعت های بالای ۱۰۰ مگ را تجربه خواهند 

کرد.
غلامعلی شهمرادی در حاشیه افتتاح پروژه توسعه فیبر 
نوری اظهار کرد: از سال گذشته پروژه توسعه فیبر نوری 
را در همه شهرها و برخی روستاهای استان آغاز کردیم 

تا مردم بتوانند به فیبر نوری متصل شوند.وی گفت: سرعت بالا که مورد تقاضای مردم است و 
همچنین کیفیت ارتباطات در این طرح مد نظر است.

مدیر مخابرات منطقه گلستان تصریح کرد: شبکه مسی به دلیل محدودیت های فنی، قادر به 
تأمین سرعت و کیفیت های مد نظر مردم نبود.وی با بیان اینکه رویکرد فیبر نوری رضایت مندی 
خوبی ایجاد کرده است، گفت: مردم در این طرح سرعت های بالای ۱۰۰ مگ را تجربه خواهند 
کرد.وی با بیان اینکه فیبر نوری هیچ محدودیتی ندارد گفت: در حال حاضر همه مجتمع های 

تجاری خیابان ولیعصر در گرگان به فیبر نوری مجهز است.

استاندار گلستان:
 ۹۵ درصد آب شرب گلستان 

از منابع آبی زیرزمینی تأمین می شود 
استاندار گلستان گفت: استان گلستان ۹۵ درصد آب شرب خود را از محل 
آب های زیرزمینی تامین می کند و هیچ سد آب شربی در گلستان وجود ندارد.

علی محمدزنگانه، استاندار گلستان در نشست خبری با اصحاب رسانه به شکل گیری صف های 
طولانی در نانوایی های گلستان اشاره کرد و گفت: متاسفانه بر اساس یک رویکرد نادرست شاهد 
کاهش سهمیه آرد در گلستان بوده ایم به نحوی که میزان سهمیه آرد تحویلی به گلستان در 
خردادماه امسال نسبت به سال گذشته ۷۶۵ درصد کاهش یافته است.زنگانه گفت: در سال جاری 
بازرسی ها از واحد های خبازی در گلستان ۶ برابر افزایش یافته است و جریمه پیش بینی شده 

برای متخلفان ۹ برابر شده است.
استاندار گلستان گفت: برای کاهش مشقت های مردم در تامین نان و طولانی بودن صف ها 
مکاتباتی با وزارت کشور انجام شده است که با اجرایی شدن موارد گنجانده شده در این مکاتبه، 
تهیه و خرید نان برای شهروندان گلستانی به مراتب سهل تر خواهد شد.وی به موضوع کمبود آب 
شرب در گلستان اشاره کرد و گفت: استان گلستان ۹۵ درصد آب شرب خود را از محل آب های 

زیرزمینی تامین می کند و هیچ سد آب شربی در گلستان وجود ندارد.
زنگانه گفت: ۶۰۰ حلقه چاه وظیفه تامین آب شرب برای حدود ۲ میلیون نفر از اهالی این استان 
را بر عهده دارند که ۸ سال خشکسالی سبب شده تا دبی این چاه ها ۵۰ درصد کاهش یاید.وی 
به اقدامات صورت گرفته در حوزه توســعه گردشگری در گلستان اشاره کرد و گفت: در حوزه 

گردشگری ساحلی توانسته ایم ۲ حوزه اثرگذار، اما راکد را از سرمایه گذاران قبلی خلع ید کنیم.
زنگانه گفت: ســواحل بندرگز را از سرمایه گذار اهل کشور عمان و سواحل بندر ترکمن را از 
شرکت آبادگران خلع ید کرده ایم تا به سرمایه گذار جدید واگذار کنیم.استاندار گلستان در خصوص 
اجرای پروژه تله کابین در شهر گرگان هم گفت: اقدامات خوبی برای حل اشکالات مطرح شده از 
سوی محیط زیست انجام شده است، اما برخی رویکرد های نادرست از سوی مشاور طرح، اجرای 

این پروژه را به تاخیر انداخته است.
زنگانه در خصوص آخرین وضعیت طرح گردشــگری در جزیره آشــوراده گفت: با توجه به 
مخالفت های سازمان حفاظت محیط زیست مبنی بر ممنوعیت بارگذاری سازه های اقامتی در 
محدوده ۲۲ طرح طبیعت گردی آشوارده، به سراغ سایر گزینه ها رفتیم.وی در خصوص اعتبارات 
تملک و دارایی استان گفت: اعتبارات تملک ودارایی استان در دولت سیزدهم از ۲ هزارو ۱۰۴ 

میلیارد تومان در انتهای سال ۹۹ به ۱۶ هزارو ۲۳۶ میلیارد تومان در سال گذشته رسیده است.
زنگانه بیان کرد: با وجود خشکسالی و کاهش نزولات آسمانی در یکی، دو سال گذشته به ویژه 
امسال، تاکنون بیش از ۴۷۰ هزار تن گندم تولیدی استان گلستان توسط مراکز خرید تضمینی 
گندم خریداری شده است.زنگانه گفت: ۱۰ مرکز خرید در شهر های کردکوی، گرگان، رامیان، 
آزادشهر، گنبدکاووس، فاضل آباد و مراوه تپه آماده پذیرش گندم جوانه زده هستند و همه گندم های 

جوانه زده شده به قیمت مصوب از کشاورزان خریداری می شود.

توصیه ویژه مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی 
استان گیلان جهت بررسی مشکلات دو واحد صنعتی 

در شهرک صنعتی نقره آستانه اشرفیه
مهدی محبوبی حسن کیاده  در جریان بازدید 
از دو واحد صنعتی فعال در شهرک صنعتی 
نقره ده آســتانه عنوان کرد:از اهم رسالات 
شرکت شهرک های صنعتی ،مقوله عاضه 
، بررسی مشکلات واحدهای صنعتی  یابی 
فعال ، پیگیری راهکارهای برون رفت از موانع 
و بهبود فضای کســب و کار  برای سرمایه 
گذاران عزیزمان در بخش تولید و اشتغال 

می باشد.
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی استان گیلان افزود: امسال 
ما در دو حوزه اجرای پروژه های زیرساختی و صنایع کوچک و نیز  بهبود فضای کسب و کار 
برنامه های خوبی داریم و به همکاران خود توصیه کرده ام تا با حضور میدانی در شــهرک ها 
و از نزدیک مشــکلات واحدهای صنعتی را احصاء نمایند تا با طــرح آنها در کارگروه های 

مربوطه،گام های های موثری در مسیر رفع آنها برداشته شود.
گفتنی است در این بازدید ،مدیران شرکت ها مشکلات واحدهای تولیدی خود را در حوزه های 

مختلف با با مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی در میان گذاشتند.

در پتروشیمی ایلام رقم خورد؛
بازدیدی از جنس »ما می توانیم!«

مدیر روابط عمومی گروه سرمایه گذاری و توسعه صنایع تکمیلی پتروشیمی 
خلیج فارس در گردهمایی مدیران روابط  عمومی  ، شورای اطلاع رسانی دولت 
و خبرگزاری های استان در پتروشیمی ایلام گفت: این بازدید در راستای لبیک 

به شعار »ما می توانیم« تعریف و اجرا شده است.
به گزارش روابط عمومی پتروشیمی ایلام، سلمان امیری ؛مدیر روابط عمومی پترول در این 
نشست گفت:دشمن با تمام توان در میدان حضور یافته است تا نشان دهد “ما نمی توانیم” و 

“نمی شود”.
امیری با اشاره به جهاد تبیین مد نظر رهبر معظم انقلاب در مواجهه با احساس یأس و ناامیدی 
در جامعه توســط دشمن افزود:امیدآفرینی در کشور باید با معرفی ظرفیت ها و توانمندی های 

صنعت پتروشیمی بیش از پیش توسط رسانه تبیین شود.
وی با اشاره به اینکه از مجموع ۱۰۰ میلیارد دلار صادرات نفتی کشور ۱۶ میلیارد دلار معادل 
یک سوم مربوط به هلدینگ خلیج فارس است افزود:۲۰ درصد صادرات غیرنفتی کشور نیز متعلق 

به شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس است.
امیری ادامه داد:در سال گذشته هلدینگ خلیج فارس در جمع ۲۳ شرکت برتر دنیا قرار گرفت 
که بر اساس  برنامه ریزی ها برای پنج سال آینده این گروه در جمع ۱۰ شرکت بزرگ جهان قرار 

خواهد گرفت.
مدیر روابط عمومی پترول به راه اندازی پتروشیمی گچساران به عنوان ایرانی ترین الفین کشور 
تا پایان تیر ماه سال جاری اشاره کرد و افزود:پتروشیمی ایلام به عنوان یکی از شرکت های تابعه 
گروه سرمایه گذاری توسعه صنایع تکمیلی پتروشیمی خلیج فارس تمام تلاش خود را در راستای 

تحقق مسئولیت های اجتماعی بکار  خواهد گرفت.
بهزاد یاری ؛رئیس مجتمع پتروشیمی ایلام نیز ضمن ارائه گزارشی از دستاوردهای مجتمع 

اظهار داشت:۹۰درصد آلایندگی پتروشیمی ناشی از کمبود خوراک بوده است.
یاری ادامه داد:سالانه حدود یک  میلیون تن انواع محصول در مجتمع پتروشیمی ایلام  تولید 

می شود.
 وی افزود:در پتروشــیمی ایلام برای بیش از ۲ هزار نفر به صورت مستقیم شغل ایجاد شده

 است.
رئیس مجتمع پتروشیمی ایلام با بیان اینکه در یک سال گذشته بیش از ۵۰ بازدید علمی 
توسط اساتید دانشگاه ،دانشجویان ، دانش آموزان و مدیران از پتروشیمی ایلام صورت گرفته است 
افزود: تمام اقشار بویژه مدیران روابط عمومی دستگاه های اجرایی استان و خبرنگاران به عنوان 
پزشکان روان جامعه در  جهت تبیین قابلیت ها و دستاوردهای صنعت پتروشیمی از این شرکت 

بزرگ غرب کشور بازید کنند.
این گزارش حاکیست در این نشســت مدیران روابط عمومی ادارات و شرکت های استان ، 
اعضای شورای اطلاع رسانی دولت و خبرنگاران نقطه نظرات خود را پیرامون شرکت پتروشیمی 

ایلام ارائه کردند .
ادای احترام به شــهید گمنام شرکت پتروشیمی ایلام و مرحوم حسن بیگی معمار صنعت 
پتروشیمی و بازدید از واحدهای الفین، SRU و HDPE از دیگر برنامه های اردوی »راهیان 

پیشرفت« بود.

اخبار کوتاه 

تبریز - مســلمی: همزمان با هفته جهاد 
کشــاورزی، مدیرکل حفظ آثار و نشــر 
آذربایجان شرقی  ارزشهای دفاع مقدس 
ضمن تبریک هفته جهاد کشاورزی از رئیس 
سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان 

شرقی تجلیل کرد.
در لوح اهدایی دریادار دوم رضا عباسی به اکبر فتحی 
آمده است: شهدا آن آلاله های سرخ جهاد و مردانگی، 
پایداری و ثبات ایران اسلامی را بیمه کردند. همانها 
که در دوران حماســه هشت ســال دفاع مقدس، با 

خلق زیباترین صحنه های ایثار، آثار ماندگاری از رشــادت و مقاومت را به نسل های 
جدید منتقل کردند. اینک در سایه سار امنیت برآمده از خون شهیدان و جهاد و ایثار 
همه مبارزان آن دوران طلایی، حفظ آثار و نشــر ارزش های حماســه خونین دفاع 
مقدس، کاری ســترگ و معنوی و وظیفه تک تک افراد جامعه است. بدینوسیله روز 
جهادکشاورزی را خدمت جنابعالی و همکارانتان در آن سازمان صمیمانه تبریک و تهنیت 
عرض نموده و امیدوارم با استظهار به عنایات و کرامات ارواح مطهر و منور شهدای عزیز 
و در سایه زعامت فرماندهی معظم کل قوا، حضرت آیت الله العظمی امام خامنه ای 
)حفظه الله( در پیشبرد اهداف نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران موفق و پایدار باشید.

دیدار با خانواده شهید امنیت حسین اجاقی
همچنین نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی در جریان سفر به تبریز به همراه 
رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی با خانواده شهید امنیت حسین اجاقی 
دیدار کردند.حجت الاسلام والمسلمین سیدحسن ربانی، نماینده ولی فقیه در وزارت 

جهاد کشــاورزی در جریان سفر به تبریز در دیدار با 
خانواده شهید امنیت حسین اجاقی با بیان اینکه خوشا به 
سعادتِ این شهید بزرگوار که در راه تامین امنیت و دفاع 
از وطن و ناموس، جان خود را تقدیم اسلام و انقلاب 
نمود، گفت: شــهادت، هنر مردان خداست و بندگان 
مخلص و الهی، همیشه در آرزوی شهادتند و خوشا به 
حال کسانی که در راه جهاد و مقابله با معاندان، عاشقانه 
به دیدار معبود خود شتافتند.وی با برجسته دانستن مقام 
رفیع شهادت، جان دادن در مسیر خدا را بهترین نوع 
شیوه رسیدن به معبود دانست و ادامه داد: اجر شهدای 
این دوره بالاتر از ادوار گذشــته است، این جوان فدای رهبر و فدای مردم شد.در پایان 
این دیدار، حجت الاســلام والمسلمین  سید حسن ربانی با اهدا لوحی از خانواده این 
شهید گرانقدر تجلیل کرد. حسین اوجاقی متولد ۱۳۷۰ و فرزند بهروز اجاقی بازنشسته 
اداره کل غله و خدمات بازرگانی آذربایجان شرقی بود و مادر این شهید مدافع امنیت 
نیز کارمند بازنشسته امور مالی این اداره کل بود.لازم به ذکر است اکبر فتحی رئیس 
سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی و حجت الاسلام والمسلمین مجید نجفی 
مسئول حوزه نمایندگی حوزه ولی فقیه در سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی 
نیز در این دیدار، حجت الاســلام والمسلمین ربانی را همراهی کردند.دیدار با خانواده 
جانبازان سنگرساز بی سنگر، شرکت در جلسه شورای هماهنگی مدیران سازمان جهاد 
کشاورزی آذربایجان شرقی، غبارروبی مزار شهدا و جلسه مشترک با روحانیون جهاد و 
ناظرین ذبح شرعی از دیگر برنامه های نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی در 

سفر به آذربایجان شرقی است.

بــا تــلاش گروهــی و جهادی 
کارشناسان شرکت بهره برداری 
نفت و گاز مسجدسلیمان، خدمات 
فنی چاه های شرکت ملی مناطق 
نفتخیــز جنــوب و خدمات فنی 
شــرکت ملی حفاری ایران، شیر 
پنج قلو و شیر ایمنی درون چاهی 
معیوب چاه مذکور تعویض و چاه 

ایمن گردید.
طی این عملیات کــه دو هفته به طول 

انجامید ،پس از کُشتن چاه و خارج سازی شیر ایمنی درون چاهی معیوب، 
نصب دو عدد پلاگ مسدود کننده درون چاهی و اطمینان از عملکرد آنها، 
اضافه نمودن یک عدد شیر دروازه ای و درپوش بر روی تاج چاه معیوب، 
شیر پنج قلوی معیوب جداسازی و شیر پنج قلو جدید به همراه دو عدد شیر 
دروازه ای اضافی )شیر بهره برداری و شیر عمقی( نصب گردید .  پس از 
این اقدام، پلاگ ها با دستگاه لوله مغزی سیار خارج  و شیر ایمنی درون 
چاهی جدید نصب گردید تا این چاه مخزن گازی ژوراسیک مسجدسلیمان 
که بدلیل دارا بودن مقدار بالای گاز هیدروژن سولفوره ، فشار بالای گاز و 
وجود گسل های عمیق، از جمله مخازن خطرناک و پیچیده جهان می باشد، 

ایمن و با موفقیت در مدار تولید قرار بگیرد.
پیش از انجام این عملیات ، از هفت عدد شیر قرار گرفته بر روی تاج چاه، 

فقط یک شیر سالم و قابل استفاده بود.

خاطرنشــان مــی گــردد در صــورت 
عــدم موفقیت عملیات و بــدون در نظر 
گرفتن کاهش تولید، بابــت جمع آوری 
تسهیلات سرچاهی، اعزام دکل تعمیراتی 
و نصب مجدد تســهیلات، مبلغی بالغ بر 
۲۵۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال هزینه به شرکت 
بهره برداری نفت و گاز مسجدســلیمان 

تحمیل می گردید.
شــایان ذکر است طی چند ماه اخیر و با 
اراده جهادی کارکنان سخت کوش و متعهد 
شــرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان، تعداد ۸ حلقه چاه گازی 
که در شــرایط نا ایمن قرار داشتند، با راهبری کارشناسان اداره مهندسی 
  HSE تولید و همکاری بی نظیر گــروه های خدمات فنی چاه ها، اداره
و ســایر بخش های فنی/عملیاتی و ستادی شرکت بهره برداری نفت و 
گاز مسجدسلیمان، ترابری و واحد ســیالات شرکت ملی حفاری ایران، 
ایمن سازی شده و صد ها میلیارد ریال به صورت مستقیم و غیرمستقیم در 

هزینه های تعمیراتی مرتبط صرفه جویی گردید.
لازم به توضیح است اداره مهندسی تولید مدیریت امور فنی این شرکت 
پیش از این موفق به تعمیر و ایمن سازی چاه هفتکل ۷ را نیز بدون حضور 
دکل و با هدف تأمین خورک گاز ایســتگاه تقویت فشــار گاز هفتکل با 
موفقیت به اتمام رسانده و برنامه ایمن سازی چاه های گازی قلعه نار ۴ و 

ژوراسیک ۳۱۵ را نیز در برنامه آتی خود قرار داده است.

توسط مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزشهای دفاع مقدس انجام گرفت؛ به همت کارکنان شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان ؛

 تجلیل از رئیس سازمان جهاد کشاورزی
 استان آذربایجان شرقی

 عملیات تعویض شیر 5 قلو و شیر ایمنی 
درون چاهی چاه گازی با موفقیت انجام شد

تبریز - مسلمی: به مناسبت هفته جهاد کشاورزی در مراسمی 
با حضور معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری آذربایجان 
شرقی، رئیس سازمان جهاد کشــاورزی آذربایجان شرقی و 
دیگر مدیران استانی، بزرگترین مرکز بیوتکنولوژی کشت بافت 

آذربایجان شرقی به بهره برداری رسید.
اکبر فتحی در این مراســم ضمن تبریک هفته جهادکشاورزی، یاد و خاطره 
شهدای سنگرسازان بی سنگر را گرامی داشت و گفت: با تشکیل جهاد سازندگی 
با فرمان تاریخی حضرت امام خمینی)ره(، چهره زشــت محرومیت از مناطق 
روستایی از بین رفت و اقداماتی که توسط این تشکل انقلابی در مناطق روستایی 
انجام شــد، تا امروز ماندگار بوده است. این خدمات در عرصه های مختلف از 
قبیل برق، آب، مخابرات، تاســیس مدارس، .... انجام گرفت و با شروع جنگ 
تحمیلی نیز به فرمان امام خمینی)ره( لبیک گفتند و آن چنان فداکاری هایی 
انجام دادند که لقب سنگرسازان بی سنگر را دریافت کردند.وی با اشاره به اهمیت 
توسعه زیرساخت های اقتصادی در روستاها گفت: اگر زیرساخت های اقتصادی در 
روستاها توسعه یابد، روستاییان در روستا خواهند ماند و به تولید خود ادامه خواهند 
داد. فتحی با قدردانی از استاندار آذربایجان شرقی و تیم اقتصادی این استان در 

حمایت از بخش کشاورزی، گفت: تیم اقتصادی استانداری، بخش کشاورزی را 
در اولویت کاری خود قرار داده اند و حمایت همه جانبه ای از این حوزه داشته اند 
و در نتیجه این حمایت ها بوده اســت که در حال حاضر چندین مگاپروژه در 
زیربخش های مختلف کشاورزی در استان در حال اجراست و برخی از آنها نیز به 

بهره برداری رسیده است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی در خصوص اقدامات صورت 
گرفته در حوزه گلخانه در این استان گفت: بزرگترین گلخانه هیدورپونیک شیشه 

ای خاورمیانه در آذربایجان شــرقی قرار دارد و پروژه های قابل توجه دیگری از 
قبیل مجتمع ۳۰ هکتاری گلخانه ای در شهرستان هریس و احداث باغات مدرن 
از قبیل یک هزار هکتار باغات مدرن مرند توســط هلدینگ های بزرگ نیز از 
پروژه های حوزه کشــاورزی آذربایجان شرقی است.وی افزود: با راه اندازی این 
مجموعه ها تهدیدات محیط بیرونی کاهش پیدا می کند و به همین دلیل است 
که ضرورت دارد ورود دانش به بخش کشاورزی را تسریع کنیم تا از منابع محدود 

بتوانیم بیشترین استفاده را داشته باشیم.
فتحی در خصوص اقدامات صورت گرفته در حوزه دانش بنیان کردن بخش 
کشاورزی گفت: در سال گذشته دهکده فناوری و نوآوری کشاورزی، منابع طبیعی 
و صنایع غذایی در استان به بهره برداری رسید و ۳۷ شرکت دانش بنیان در آنجا 

مستقر شده اند و در حال فعالیت هستند.
وی در خصوص اهمیت کشت بافت گفت: اگر بذر یک میوه خوب را کشت 
کنیم به دلیل تفرق صفات، میوه ای که از درخت ان حاصل می شــود صفاتی 
مشابه با میوه های درخت اصلی ندارد اما در کشت بافت، می توان دقیقا صفاتی که 
در میوه های درخت مادر وجود دارد را در محصولات درخت جدید مشاهده کرد.

فتحی عاری از ویروس بودن را یکی دیگر از ویژگی های این کشت دانست و 

بیان کرد: در حال حاضر تولید نهال استان ۱۵۰ هزار اصله نهال است که با بهره 
برداری از این پروژه، میزان آن به ۷۵۰ هزار اصله نهال می رسد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی گفت: ما در حوضه آبریز دریاچه 
ارومیه واقع شده ایم و باید از نهال هایی استفاده کنیم که در برابر شرایط سخت و 
نامساعد مقاوم باشند که با شرایط موجود این امکان وجود ندارد اما با روشهایی که 

در مراکز بیوتکنولوژی وجود دارد می توان این اقدامات را انجام داد.
وی افزایش ضریب نفوذ دانش در بخش کشاورزی را با توجه به تاکیدات مقام 
معظم رهبری و نیاز بخش کشاورزی یک ضرورت دانست.فتحی از بهره برداری 
از ۴۶ پروژه در حوزه کشاورزی با اعتبار ۵۷۳ میلیارد تومان به مناسبت هفته جهاد 
کشــاورزی خبر داد و افزود: این پروژه ها در دور دوم سفر ریاست جمهوری به 
آذربایجان شرقی امکان بهره برداری از آنها میسر نبود و در این هفته مورد بهره 
برداری قرار می گیرد. رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی، کمبود 
ســرمایه گذاری در حوزه کشاورزی را یکی از چالش های این عرصه دانست و 
 ادامه داد: خوشبختانه در دو سال گذشته سرمایه گذاری های خوبی در استان آ
ذربایجان شرقی در حوزه کشاورزی انجام شده است و سرمایه گذاران حوزه های 

دیگر به این حوزه ورود کرده اند که باید از آنها قدردانی کرد.

بزرگترین مرکز بیوتکنولوژی کشت بافت آذربایجان شرقی به بهره برداری رسید
به مناسبت هفته جهاد کشاورزی؛

تبریز - مسلمی: مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان شرقی 
از اجرای طرح الگوی کشت در ۷۸۲ هزار هکتار از اراضی زراعی استان خبر داد.

جلال رحیم زاده اعلام کرد: ۱۰ گروه محصولات زراعی در استان تحت پوشش این طرح هستند که 
۲۲۳ هزار هکتار به محصولات زراعی آبی و ۵۵۹ هزار هکتار به محصولات زراعی دیم اختصاص دارد.

وی با بیان اینکه طرح الگوی کشت در راستای بهره برداری بهینه از منابع پایه آب و خاک و ظرفیت 
های موجود بخش کشاورزی نسبت به مناطق مختلف اجرا می شود، خاطرنشان کرد: عمده ترین هدف 
اجرای الگوی کشت، برنامه ریزی برای افزایش درآمد بهره برداران بخش کشاورزی، افزایش بهره وری 
آب و تنظیم میزان تولید متناسب با نیازهای جامعه است.مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی استان 
با اشاره به اینکه بر اساس الگوی کشت نیاز کودی محصولات مختلف با نظر کارشناسی محققین 

مؤسســه تحقیقات کشاورزی دیم کشور و مرکز تحقیقات کشاورزی منابع طبیعی استان در سامانه 
کودی شرکت خدمات حمایتی کشاورزی تعریف شده است، اظهارکرد: کارشناسان پهنه هر شهرستان 
نسبت به ثبت کود مورد نیاز کشاورزان مطابق الگوی کشت اقدام می کنند و تخصیص کود یارانه ای 
به محصولات الگوی کشت ابزاری تشویقی برای کشاورزان جهت اجرای بهتر این طرح است.یک 
میلیون و ۲۰۰ هزار هکتار اراضی کشاورزی در استان وجود دارد که ۸۰۰ هزار هکتار از این اراضی به 
صورت دیم بوده و امکان مصرف هیچ کود و سم اضافی در این مزارع و باغات وجود ندارد و به نوعی 

محصولات ارگانیک تولید می شود و اراضی آبی استان به سالانه ۲۵۰ هزار تن کود نیاز دارد.

اصفهان -بهمن راعــی: مدیرعامل فولاد مبارکه 
درجلسه کمیته مدیریت خردادماه این شرکت که 
با حضور معاونان و مدیران فولاد مبارکه در محل 
برگزاری جلســات شــرکت برگزار شد، از رشد 
۸ درصدی تولید محصولات ویژه در فولاد مبارکه 

خبر داد.
محمدیاســر طیب نیا، پس از استماع گزارش های معاونان و 
مدیران نواحی شرکت تصریح کرد: طی دو سال اخیر و به ویژه 
از ابتدای سال جاری، یکی از اهدافی که در دستور کار شرکت و 
حتی گروه فولاد مبارکه قرار گرفته تولید محصولات ویژه است 
و این مهم در تابلو اهداف تمامی نواحی شرکت آمده و هر ماه 

روند حرکت در این مسیر را کنترل و پایش می کنیم.
وی با بیان اینکه در سال گذشته ۱۴ محصول جدید در فولاد 
مبارکه تولید و به بازار عرضه شد، ادامه داد: تولید چند محصول 
جدید دیگر نیز برای ســال ۱۴۰۲ در نظر گرفته شده است و 
هم اکنون، با همکاری واحدهای ذی ربط، مراحل تولید آن ها 
در حال بررسی است. تولید آزمایشی برخی از آن ها نیز در حال 

انجام است.
مدیــر عامل فولاد مبارکه در ادامه ســخنان خــود از آغاز 
عملیات تعمیرات اساسی خط تاندم و اسیدشویی شماره یک 
فولاد مبارکه خبــر داد و با بیان اینکه این تعمیرات بزرگ در 
چابک سازی سازمان و تأمین حداکثری نیاز کشور به انواع ورق 
نقش بسزایی دارد،  بر تدارک و اتخاذ تمهیدات لازم برای انجام 

و تسریع اقدامات در این بخش تأکید کرد.
خطوط تولید به درستی در مسیر جهت گیری های 

سازمان در حال حرکت اند
وی با بیان اینکه بهتر شدن شاخص های ایمنی و رشد کیفی 

محصولات شایســته قدردانی است، گفت: اگرچه دست یابی 
به رکوردهای کمی ارزشــمند است، اما افزایش سطح کیفی 
محصولات و افزایش محصولات منطبق با ســفارش طی 
ماه های اخیر نشــان می دهد شــرکت و به ویژه خطوط تولید 
به درستی در مسیر جهت گیری های سازمان در حال حرکت اند؛ 
ازاین رو از تمامی مدیران و کارکنان که با درک درست از اهداف 
و راهبردهای شــرکت این افتخارات را رقم زده اند، تشــکر و 

قدردانی می کنم.
 تأکید بر افزایش سطح کیفی کنسانتره تحویلی

 از سوی معادن به فولاد مبارکه
مدیرعامل فولاد مبارکه با تأکید بر اهمیت افزایش سطح کیفی 
کنسانتره تحویلی از سوی معادن به فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: 
کارشناسان خرید فولاد مبارکه باید با تعاملات بیشتر با معادن، 

تولید محصولات کیفی را مطالبه کنند تا عزیزان معدن کار نیز با 
ارتقای کیفیت محصولات خود، راه تولید محصولات کیفی را با 

تحویل کنسانتره کیفی تر به شرکت هموار سازند.
وی با اشــاره به هدف گذاری فولاد مبارکه برای حفظ سهم 
تولید خود در فولاد کشور خاطرنشان کرد: برای دست یابی به 
اهداف امسال نیز باید در تأمین موجودی های گندله و کنسانتره و 
به طورکلی مواد اولیه موردنیاز شرکت به گونه ای عمل کنیم که با 
توجه به تغییر فصول و محدودیت های انرژی، برای دست یابی به 

اهداف کمی و کیفی شرکت با مشکل مواجه نشویم.
 بهره برداری حداکثری از ظرفیت های موجود

طیب نیا در ادامه سخنان خود گفت: ظرفیت های ایجادشده در 
شرکت در همه زمینه ها به ویژه در بخش معادن و سنگ آهن 
باید همواره آماده به کار باشــد و معاونت امور معادن شرکت و 

شرکت های زیرمجموعه که در این حوزه مأموریت دارند باید 
هریک به وظایف محوله به گونه ای همت گمارند که در هیچ یک 
از مقاطع زمانی با مشکل کمبود مواد اولیه و سنگ آهن مواجه 
نشویم. همچنین باید به حوزه خرید و انتقال سنگ آهن از سنگان 
و توسعه ناوگان حمل ونقل توجه بیشتری داشته باشیم و با اتخاذ 
راهکارهای مناســب در این بخش نیز نهایت بهره برداری از 
ظرفیت های موجود را صورت دهیم. در حوزه فعالیت های معدنی 
فولاد مبارکه، پروژه هایی که با شناسایی تکنولوژی روز دنیا و 
همکاری شرکت های دانش بنیان سرعت بیشتری پیدا می کنند، 
باید بیش ازپیش موردتوجه قرار گیرند، زیرا استفاده ظرفیت های 
دانشی، تخصصی و مشاوران زبده می تواند در بسیاری مواقع 

فرایند کار را دگرگون کند.
در زمینه های کیفی، بهره وری و زیست محیطی 

فراتر از تعهدات خود عمل کنیم
وی در بخش دیگری از ســخنان خود اظهار کرد: در حوزه 
کیفیت، افزایش بهره وری و محیط زیست به دستاوردهای خوبی 
دست یافته ایم، اما نباید به شرایط فعلی بسنده کنیم. به خاطر 
داشته باشیم از فولاد مبارکه به عنوان پیشران در همه حوزه ها 
انتظارات بالاست. مدیرعامل فولاد مبارکه اقدامات انجام شده 
در حوزه فروش و عرضه محصولات فولاد مبارکه در ســال 
گذشــته و اوایل سال جاری را ارزشمند دانست و گفت: انتظار 
می رود ضمن اولویت دادن به تأمین بازارهای داخلی، با شناسایی 
بازارهای جدید صادراتی، عملکرد بهتری در صادرات و ارزآوری 

برای کشور داشته باشیم.
ایجاد انگیزه و نشاط در کارکنان و پیمانکاران 
سومین وظیفه مهم مدیران و رؤسای شرکت

به گفته وی ایجاد انگیزه و نشــاط در کارکنان و پیمانکاران 

ســومین وظیفه مهم مدیران و رؤسای شــرکت در جایگاه 
رهبری سازمان است. آگاهی کارکنان و پیمانکاران از عملکرد 
و دســتاوردهای کلان شرکت و اقداماتی که در حوزه معاونت 
سرمایه های انسانی برای آن ها انجام شده یا در حال انجام است 
می تواند در آنان احســاس شور و شعف، رضایت و امید بیشتر 

ایجاد کند.
طیب نیا در تشریح چهارمین اصل در این زمینه گفت: اینکه 
مدیران و رؤسا به عنوان رهبران سازمان چالش ها، مشکلات و 
شبهات موجود در فرایند سازمان را به موقع و صریح و صحیح 
برای همکاران خود روشن کنند، بسیار مهم است. در بسیاری 
مواقع همین شبهات ناچیز می تواند در روند روبه رشد سازمان 

اخلال ایجاد کند و سازمان را از رسیدن به اهداف خود بازدارد.
یکی از راهبردهای اساسی فولاد مبارکه به ویژه در 

 شرایط فعلی حرکت در مسیر تبدیل شدن
 به صنعت سبز است

مدیرعامــل فولاد مبارکه در بخش پایانی ســخنان خود با 
بیان اینکه نتایج به دست آمده در سایه کارِ تیمی و خرد جمعی 
حاصل شده و شایسته قدردانی است،  به لزوم افزایش بهره وری، 
بهینه سازی مصارف انرژی و مواد مصرفی، کاهش هزینه های 
تولید و ضایعات، افزایش محصولات منطبق با سفارش، رعایت 
حداکثری دستورالعمل های ایمنی و نگاه همه جانبه به توسعه 
پایــدار تأکید کرد و گفت: یکی از راهبردهای اساســی فولاد 
مبارکه به ویژه در شرایط فعلی حرکت در مسیر تبدیل شدن به 
صنعت سبز است؛ ازاین رو باید در این راه اهتمام حداکثری داشته 
باشیم و شرایط به گونه ای باشد که هر بازدیدکننده ای وارد فولاد 
مبارکه می شود حرکت فولاد مبارکه در این مسیرها را به عینیت 

ملاحظه و مشاهده کند.

مدیرعامل فولاد مبارکه در جلسه کمیته مدیریت مطرح کرد:

رشد 8 درصدی تولید محصولات ویژه در فولاد مبارکه

تبریز - مسلمی: مدیرکل حفاظت محیط 
ادامه  با  گفت:  آذربایجان شرقی  زیست 
رونــد فعلی، کیفیت هــوای منطقه هم 
تحت تاثیر تخریب همه جانبه سهند قرار 

می گیرد و این تخریب باید متوقف شود.
شهنام اشتری در جلسه کارگروه احیای سهند که در 
محل فرمانداری مراغه برگزار شد، اظهار کرد: کاهش 
تدریجی پوشش گیاهی سهند به حذف دامداری و 

مشاغل سنتی منجر خواهد شد و حذف تنوع زیست محیطی آن نیز به از دست رفتن ژنوم منتهی می شود.
وی تغییر کاربری اراضی را یکی از مشکلات اساسی سهند عنوان کرد که به مدیریت یکپارچه نیاز دارد و اضافه 
کرد: در خصوص چرای بی رویه دام، باید ممیزی مراتع در دستور کار قرار گیرد تا یک وضعیت پایدار را برای 

وضعیت زیست محیطی سهند متصور باشیم.
وی با بیان اینکه منطقه حفاظت شــده ســهند از نظر جایگاه زیست محیطی از مناطق مهم حفاظت شده 
آذربایجان شرقی است، بیان کرد: منابع آبی مهم استان از سهند سرچشمه می گیرد و همین ویژگی به خودی خود 

اهمیت حفاظت و احیای سهند را به خوبی نشان می دهد.
اشتری با تاکید بر اینکه استفاده از کودها در دامنه سهند، آب ها را آلوده و تنوع زیستی را تهدید می کند، افزود: 

ارزش گذاری اقتصادی و زیست محیطی سهند باید مطالعه شود و مهمتر از همه آینده پژوهی کوه سهند است.
به گفته مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی روند موجود در سهند تخریبی است و باید در مرحله 

اول تخریب ها متوقف شده و در مرحله بعدی نسبت به احیای آن اقدام شود
مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی این را هم بیان کرد که عدم حساسیت نسبت به این مسئله 

منجر می شود تا این نعمت بزرگ را از دست بدهیم.

فرمانده پایگاه مقاومت بسیج صنعت نفت 
مسجدسلیمان عملکرد این پایگاه در سال 
گذشته را تشــریح و بر استمرار خدمات 
فرهنگی و جهادی توسط این پایگاه تأکید 

کرد .
محمد دسترنج در این خصوص اظهار داشت : پایگاه 
مقاومت صنعت نفت مسجدسلیمان بعنوان بزرگترین 
زیر مجموعه پایگاه بسیج کارمندی ناحیه مقاومت 

بسیج شهرستان مسجدسلیمان حضوری فعال و موثر در عرصه های فرهنگی و جهادی دارد و در سال گذشته 
اقدامات شایسته ای را صورت بخشیده است .وی افزود: نقش عمده پایگاه مقاومت بسیج صنعت نفت، پشتیبانی 
از مراسمات و برنامه هایی است که توسط حوزه بسیج کارمندی یا ناحیه مقاومت بسیج شهرستان برنامه ریزی 
و ابلاغ می شود از این رو در سال گذشته در برگزاری اردوهای جهادی،گردهمایی ها،یادواره ها،نشست های 
روشنگری سیاسی، اردوهای راهیان نور – مشارکت در برگزاری مراسم های ملی و مذهبی،اعیاد و عزاداری ها 
– مشارکت در آذین بندی اماکن شهری در مناسبت های ملی و مذهبی حضوری فعالانه و موثر داشته ایم به 
گونه ایکه ۱۲۳ رویداد عناوین عنوان شده با مشارکت و پشتیبانی مستقیم این پایگاه برگزار شده است .وی ادامه 
داد : تأمین و تخصیص نیروهای بسیجی به مبادی مربوطه جهت تأمین امنیت عمومی و تأمین درخواست های 
تعمیر مساجد شهرستان از دیگر اقدامات مشارکتی این پایگاه می باشد .دسترنج افزود: بنابر رهنمودها و تأکیدهای 
مدیرعامل محترم در مقوله خریداری و تهیه بسته های مواد غذایی در قالب کمک های مومنانه نیز حضوری 
فعالانه داشته ایم و در سال گذشته ۳۰۰۰ بسته مواد غذایی توسط این پایگاه تهیه و برای توزیع در اختیار نهادهای 
متولی امر قرار گرفته اســت . وی خاطر نشــان کرد: جمله این اقدامات برای شرکت بهره برداری نفت و گاز 

مسجدسلیمان نزدیک به ۰۰۰ر۰۰۰ر۰۰۰ر۲۹ ریال هزینه مستقیم و غیرمستقیم در بر داشته است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان آذربایجان شرقی خبر داد؛توسط پایگاه مقاومت بسیج صنعت نفت مسجدسلیمان انجام شد؛ مدیرکل محیط زیست آذربایجان شرقی:

 ارایه خدمات متنوع فرهنگی و جهادی
 در شهرستان مسجدسلیمان

طرح تعریض بزرگراه شهید کسایی تبریز 
۹۰ درصد پیشرفت دارد

 تخریب سهند متوقف 
و برای احیای آن اقدام شود

مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی استان خبر داد؛

 اجرای طرح الگوی کشت
 در آذربایجان شرقی

تبریز - مسلمی: مدیرکل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای استان آذربایجان شرقی 
بزرگراه  گفت: طرح مشارکتی تعریض 
شهید کسایی شــهر تبریز ) کمربندی 
جنوبی تبریز ( به عنوان یکی از مصوبات 
دور اول ســفر رییس جمهور به استان 
با اعتبــار ۲۵۰ میلیارد تومــان در حال 

اجراست و ۹۰ درصد پیشرفت دارد.
اروجعلی علیزاده در جریان بازدید استاندار آذربایجان شرقی از این طرح گفت: عملیات اجرایی تعریض باند 
شمالی بزرگراه شهید کسایی از مبدا پل »دیزل آباد« تا پل »شهید یاغچیان« به طول ۱۶ کیلومتر و عرض ۶ 

متر با هدف سه خطه کردن این باند و کاهش بار ترافیکی این مسیر در حال اجراست.
وی با بیان اینکه تعریض باند شمالی بزرگراه شهید کسایی تبریز موجب افزایش ترافیک در این محور شده 
است از مردم این شهر، مسافران و رانندگان این محور عذرخواهی کرد و گفت: با فعالیت شبانه روزی، تلاش 

می شود این طرح در کمترین زمان ممکن به اتمام برسد.
کنارگذر جنوبی تبریز )آزادراه شهید کسایی( با اینکه کمتر از یک درصد راه های آذربایجان شرقی را شامل 
می شود، با دربرگیری حدود سه درصد از مجموع تصادفات رانندگی به جاده مرگ معروف شده و ساماندهی 

و ایمن سازی آن از مطالبات اصلی شهروندان است.
این آزادراه، در واقع بخشی از آزادراه تهران–تبریز را تشکیل می دهد که در ادامه به کنارگذر غربی تبریز 

)آزادراه شهید باکری( منتهی شده و در نهایت به بازرگان و از آنجا نیز به اروپا متصل می شود.
آذربایجان شــرقی دارای ۲۳۵ کیلومتر آزاد راه، ۴۵۳ کیلومتــر بزرگراه، ۹۲۲ کیلومتر راه اصلی، ۲ هزار و 

۷۵ کیلومتر راه فرعی و ۱۰ هزار و ۴۴۱ کیلومتر راه روستایی است.
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